

## **CV of Mr Hugh Scott-Barrett**

Hugh Scott-Barrett has been a member of the Board of Directors of GAM Holding AG since 2009 (current term of office until 2013). He also serves as Chairman of the Audit Committee and as a member of the Compensation Committee. Since 2008 he has been Chief Executive Officer of Capital & Regional plc, a specialist property company based in London. Hugh Scott-Barrett started his career in banking in 1980, in corporate finance at Kleinwort Benson. In 1984, he joined Swiss Bank Corporation where he held several senior roles in investment banking and became a member of the Corporate Finance Executive Committee of SBC Warburg in 1995. In 1996, he joined ABN AMRO where he held several senior positions, joining the Managing Board in 2000 and acting as Chief Operating Officer and finally as Chief Financial Officer until 2007. Hugh Scott-Barrett was educated in Paris and Oxford where he graduated in Modern History. He was born in 1958 and is a British citizen.

## **CV von Herrn Hugh Scott-Barrett**

Hugh Scott-Barrett ist Mitglied des Verwaltungsrates der GAM Holding AG seit 2009 (Amtszeit bis 2013) sowie Vorsitzender des Audit Committee und Mitglied des Compensation Committee. Seit 2008 ist er Chief Executive Officer von Capital & Regional plc, einer Immobilienverwaltungsgesellschaft mit Sitz in London. Hugh Scott-Barrett begann seine Banking-Karriere 1980 im Corporate Finance bei Kleinwort Benson. 1984 stiess er zum Schweizerischen Bankverein, wo er diverse Führungspositionen im Investment Banking bekleidete und 1995 Mitglied des Corporate Finance Executive Committee von SBC Warburg wurde. 1996 wechselte er zu ABN AMRO, wo er verschiedene Führungsfunktionen wahrnahm und 2000 in die Geschäftsleitung berufen wurde. Er war bei ABN AMRO Chief Operating Officer und schliesslich bis 2007 als Chief Financial Officer tätig. Hugh Scott-Barrett absolvierte seine Ausbildung in Paris und Oxford, wo er einen Bachelor of Arts in moderner Geschichte erlangte. Er wurde 1958 geboren und ist britischer Staatsangehöriger.